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Onderwerp Evaluatie proeftuin Caberg/ Malpertuis   
Soort bijeenkomst Informatief; vragen stellen over en  bespreken van  rapportage met alle 

betrokkenen. 
Van de raadsleden werd 
gevraagd 

Het presidium te adviseren of dit onderwerp nog een keer besproken moet worden 
in de raad, in stadsronde en/of raadsronde. 

Voorzitter Bastiaens Collegelid Gerats 
Secretaris Leenders Ambtenaren Schroeders 

Fractiewoordvoerders Limpens (VVD), Leers (CDA), Van Haasen (SP), Korsten (Groenlinks), Wijnands (D66), 
A.Frijns (Seniorenpartij), Es Sadki (PvdA), Vrehen (MV), Schulpen (PVM). 
 

Genodigden Andere sprekers: Dhr. Kelleners (Traject), Mw. Bastiaans (Radar), Dhr. Eken (Vz. 
WMO-raad), Dhr. Jaspers (vz. Seniorenraad) 
 

Samenvatting en 
afspraken 

Over het algemeen zijn de reacties positief over het feit dat met deze proeftuin is 
gestart. Wel blijkt het een proces te zijn van vallen en opstaan; het heeft een tijd 
geduurd voordat men de juiste samenstelling van het sociale team op orde had en 
dit werkbaar werd. De woordvoerders zijn van mening dat de bekendheid van/met 
het sociale team nog te mager is, de vindbaarheid is te beperkt. De rol van de burger 
is van groot belang en hiervoor wordt bijzonder aandacht gevraagd; hoe betrekt 
men de burger? Alle lagen moeten elkaar weten te vinden. Hier ligt nog een 
nadrukkelijk aandachtspunt. Verder vraagt men om een goede monitoring, met 
duidelijke parameters. Wat heeft men van de proeftuin geleerd? De aanwezigen zijn 
in het bijzonder nieuwsgierig hoe betrokkenen dit traject hebben ervaren, wat hun 
reacties zijn. Derhalve wordt voorgesteld om een tweede stadsronde te organiseren, 
nadrukkelijk met betrokkenen aan tafel. Er wordt tevens gesproken over een 
mogelijke raadsronde; het eventuele besluit hiertoe wordt naar aanleiding van de 
tweede stadsronde genomen. De gestelde vragen worden gegroepeerd op 
hoofdzaken en alle vragen worden schriftelijk beantwoord. Onderzocht zal worden 
of een stadsronde op locatie tot de mogelijkheden behoort. 

Toezeggingen De wethouder geeft aan dat de monitoring en de wijze van burgers betrekken als 
leerpunten zullen worden meegenomen. De door Groenlinks voorgestelde ‘right to 
challenge’ is nog onbekend, maar zal worden bekeken. 

Advies aan het 
presidium 

Het voorstel is om spoedig een stadsronde te organiseren met de wijkteams, 
mogelijk op locatie. In de termijnplanning rekening te houden met een eventuele 
raadsronde, afhankelijk van besluitvorming hierover in de tweede stadsronde. 
 

 




